
 

 

 

Voorschoten, 4 november 2017 

Aan de leden van de Gemeenteraad Voorschoten 

In afschrift aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Onderwerp: Situatie Voorschotense Golfclub (VGC) bij besluitvorming begroting 2018 

 

Geachte leden van de gemeenteraad Voorschoten, 

Komende donderdag, 9 november 2017 moet u een besluit nemen over de gemeentelijke begroting 

2018. Rond die besluitvorming is al geruime tijd veel debat gaande. Eén van de knelpunten in die 

besluitvorming is de subsidiëring van Zwembad “Het Wedde”. Namens de VGC wil ik volgende onder 

uw aandacht brengen. 

Zoals ik namens de VGC tijdens de inspraakronde op 16 maart j.l. over het “Concept Financieel 

Herstelplan voor de gemeente Voorschoten”  opmerkte, lijkt in de begrotingsvoorstellen zoals mij die 

nu bekend zijn geen rekening te zijn gehouden met de impact van een sluiting op termijn van 

zwembad “Het Wedde”. Het heeft er alle schijn van dat alleen financiële argumenten tellen, niet de 

belangen van een groot aantal (senior) sporters die gebruik maken van de golfbaan. Ik wil u een 

aantal argumenten voorhouden die pleiten voor een heroverweging van de voorgenomen (al dan 

niet versnelde) afbouw van de exploitatiesubsidie voor het zwembad.  

 Zwembad Het Wedde in zijn huidige vorm huisvest een cluster aan activiteiten, waaronder 
de golfbaan. Wrikken aan de exploitatie van het zwembad met Sportfondsen Voorschoten 
B.V. als onze dienstverlener en samenwerkingspartner veroorzaakt nu al veel onrust onder 
de VGC leden. Deze situatie is  vergelijkbaar met de onrust en het ledenverlies tijdens de 
strijd tegen bovengrondse aanleg van de Rijnlandroute. Baan en club verloren toen circa 100 
leden. Het risico dat zich thans een soortgelijke situatie voordoet acht ik zeer waarschijnlijk.  

 In de baan is in de loop der jaren zeer veel geïnvesteerd in termen van drainage en oefen 
faciliteiten. Het heeft de baan tot een uitermate plezierige, uitdagende en in alle seizoenen 
bespeelbare baan gemaakt voor zowel geoefende als aankomende spelers. Door de aanleg 
van een geboorde tunnel onder de baan zullen de mogelijkheden voor bebouwing uiterst 
beperkt zijn, vanwege het aan de tunnel gekoppelde recht van onderstal.  

 De VGC is thans een actieve vereniging van rond de 300 leden. In nauwe samenwerking met 
Sportfondsen en golfpro Anneke Soonius en met steun van de Nederlandse Golffederatie 
werken wij hard aan  intensivering van het (sportieve) gebruik van de baan. Terugloop van 
het ledenaantal is een onmiddellijke bedreiging voor het voortbestaan van de club, waardoor 
een kostendekkende exploitatie van de golfbaan ernstig gevaar loopt. 

 Onze eerste prioriteit is daarom continuïteit in de exploitatie van zwembad Het Wedde. Wat 
in de loop van jaren is opgebouwd mag niet door een tijdelijke financiële ongesteldheid van 
de gemeente worden vernietigd.  

 

Ik verzoek u met deze feiten en omstandigheden rekening te houden bij uw besluitvorming en 

ondubbelzinnig uw steun voor voortbestaan van zwembad “Het Wedde” uit te spreken. 

w.g. Pieter van Dijken, voorzitter  


